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§ 1 

Information  

Ewa Stigsdotter informerade om sin funktion som syn- och 

hörselinstruktör i stadsdelarna Älvsjö och Skärholmen. Instruktören 

ger bland annat råd och stöd om syn- och hörselnedsättningars 

konsekvenser i vardagen och informerar om hanteringen av syn- och 

hörselhjälpmedel. 

 
§ 2 

Fastställande av föredragningslista, val av justerare och 

tid för justering 

Den utsända föredragningslistan fastställdes med ändringen 

att information om insatsen ledsagning istället lämnas vid 

nästa sammanträde. 

 

Ledamot Ulla Smedberg utsågs att tillsammans med 

ordförande Helena Lanzer-Sillén justera protokollet. 

Protokollet justeras torsdag 17 maj 2018. 

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll daterat 2018-04-11 justerats 

torsdag 12 april 2018. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

 Tidsskriften Funktion, nr 1/2018 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2018-05-24, §§ 5–8 

 
§ 5 

Tertialrapport 1  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2018-05-14. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och önskar bjuda in 

ekonomicontrollern Isabel Kimanius för närmare redogörelse 

för de ekonomiska resultatdispositionerna. 

 

Rådet önskar också att förvaltningen redovisar resultat från 

brukarundersökningen för rådet med samma information, 

som nämnden får, när det har sammanställts. 
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§ 6 

Ramp i trappan mellan Klacktorget och Pjäxvägen  

Förslagsställaren önskar att förvaltningen installerar en barnvagnsramp 

i trappan mellan Klacktorget och Pjäxvägen i Solberga. Det skulle 

underlätta för många familjer med barnvagn och äldre med rullatorer 

som bor i villaområdet. Förvaltningen har undersökt möjligheten men 

anser att kostnaden för en ramp inte står i proportion till nyttan. Det 

finns många önskemål och behov av förbättringar i stadsdelsområdets 

parker, bland annat upprustning av lekplatser som också är viktiga för 

barnfamiljer. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2018-05-03. 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och delar inte förvaltningens bedömning 

utan anser att en ramp skulle förbättra tillgängligheten  för många 

medborgare; såväl funktionshindrade som personer med barnvagn. Vi 

menar att, om det inte är möjligt att få in kostnaderna för denna ramp i 

årets eller nästa års budget, så bör förvaltningen söka externa pengar 

för tillgänglighetsprojekt. 

 

§ 7 

Projektera och bygg för god avfallshantering  

Stadsdelsförvaltningen uppfattar riktlinjerna som lättillgängligt 

presenterade. Checklistan och prioriteringsordningen är praktiskt 

användbara vid planeringen av lokaler för förvaltningens 

verksamheter. Förslaget att tillåta lyft av bottentömmande behållare 

över cykelbana under vissa förutsättningar anser förvaltningen är 

rimligt. 

 

Stadsdelsförvaltningen har skickat in ett svar på remissen som hade 

redovisats i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-04-12. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig bakom kommunstyrelsens 

råd för funktionshinderfrågors yttrande. Rådet tillägger också följande. 

 

”För att underlätta tillgängligheten är det viktigt att inte bara containerna 

har öppningar som kan nås av personer sittande i rullstol utan att de 

platser där container finns uppställda för avfall såsom tidningar, glas med 

mera hålls fri från snö och is under vintertid. Vidare är det angeläget att 
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trottoarkanten är avfasad i de fall man åker bil in till uppställningsplatsen 

för att underlätta infarten.” 

 

Rådet är medveten om att förvaltningen redan skickat in ett yttrande men 

önskar att förvaltningen kompletterar med rådets synpunkt.  

§ 8 

Minnesanteckningar från tvärpolitiska gruppen för park-, miljö- och 

planfrågor 

Minnesanteckningar daterade 2018-03-26 och 2018-04-25 anmäldes. 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 9 

Övriga frågor 

Workshop inför verksamhetsplan och budget 2019 

Rådet inkom med önskemål om att workshopen tar avstamp i nytt 

program för tillgänglighet och delaktighet om sådant har fastställts. 

Rådet tar med sig frågan om vilka områden som workshopen ska lägga 

fokus vid.    

 

Valet 2018 

Vid nästa sammanträde önskar rådet föra en diskussion gällande 

höstens val och vad det kan komma att innebära för de 

funktionshindrade samt hur man kan nå ut med information till 

funktionshindrade. 

 

  

 

 


